

No. 19600. AGREEMENT BETWEEN THE SPANISH STATE AND THE REPUBLIC OF AUSTRIA ON SOCIAL SECURITY. SIGNED AT MADRID ON 23 OCTOBER 1969<sup>1</sup>

N° 19600. ACCORD ENTRE L'ÉTAT ESPAGNOL ET LA RÉPUBLIQUE D'AUTRICHE RELATIF À LA SÉCURITÉ SOCIALE. SIGNÉ À MADRID LE 23 OCTOBRE 1969<sup>1</sup>

TERMINATION (*Note by the Secretariat*)

The Government of Spain registered on 27 March 1984 the Convention on social security between Spain and Austria signed at Madrid on 6 November 1981.<sup>2</sup>

The said Convention, which came into force on 1 July 1983, provides, in its article 47, for the termination of the above-mentioned Agreement.

(27 March 1984)

ABROGATION (*Note du Secrétariat*)

Le Gouvernement espagnol a enregistré le 27 mars 1984 la Convention de sécurité sociale entre l'Espagne et l'Autriche signée à Madrid le 6 novembre 1981<sup>2</sup>.

Ladite Convention, qui est entrée en vigueur le 1<sup>er</sup> juillet 1983, stipule, dans son article 47, l'abrogation de l'Accord susmentionné.

(27 mars 1984)

No. 19735. INTERNATIONAL AGREEMENT FOR THE ESTABLISHMENT OF THE UNIVERSITY FOR PEACE. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 5 DECEMBER 1980<sup>3</sup>

N° 19735. ACCORD INTERNATIONAL PORTANT CRÉATION DE L'UNIVERSITÉ POUR LA PAIX. ADOPTÉ PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 5 DÉCEMBRE 1980<sup>3</sup>

ACCESSION

*Instrument deposited on:*

20 March 1984

PHILIPPINES

(With effect from 20 March 1984.)

*Registered ex officio on 20 March 1984.*

ADHÉSION

*Instrument déposé le :*

20 mars 1984

PHILIPPINES

(Avec effet au 20 mars 1984.)

*Enregistrée d'office le 20 mars 1984.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1215, p. 247.

<sup>2</sup> See p. 171 of this volume.

<sup>3</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1223, No. I-19735, and annex A in volumes 1225, 1227, 1247, 1249, 1256, 1257, 1286, 1299, 1302 and 1339.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1215, p. 247.

<sup>2</sup> Voir p. 171 du présent volume.

<sup>3</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1223, n° I-19735, et annexe A des volumes 1225, 1227, 1247, 1249, 1256, 1257, 1286, 1299, 1302 et 1339.